
 
 

Zápis z jednání Komise Rady HMP pro sport a tělovýchovu dne 20.8.2013 
 

Přítomni:  
Mgr. Petr Bříza, JUDr. Helena Chudomelová, Mgr. Jan Kalousek, Petr Dolínek, CSc., Ing. 
František Beneš, Ing. Antonín Weinert, CSc., Mgr. Ivan Kabický 
Omluveni: Ing. Marie Kousalíková, JUDr. Monika Krobová Hášová, Ing. Pavel Richter  
Hosté: Mgr. Stanislav Hanovský, vedoucí odd. sportu, volného času a projektů SMS MHMP 
 Bc. Pavel Dvořák, referent odd. sportu, volného času a projektů SMS MHMP 
 
  
 
Předseda Bříza přivítal všechny přítomné a zahájil jednání v 16:16 hod. 
Předseda Bříza nechal hlasovat o přítomnosti nečlenů komise: 
Hlasování:  7pro – 0 proti  – 0 zdržel se 
Přítomnost hostů byla schválena. 
Předseda Bříza navrhl operativní změnu programu a nechal ji odhlasovat: 
Hlasování: 7pro – 0 proti  – 0 zdržel se 
 
Odsouhlasený program jednání: 

1. partnerství na IV. čtvrtletí 2013 
2. žádosti o mimořádné dotace 
3. informace o rozpočtech projektů Praha sportovní („Náborový měsíc“, „Týden sportu 

zdarma“)    
4. prioritní akce v partnerství 2014 
5. informace k žádostem o finanční podporu na odstranění škod způsobených povodní 
6. stanovisko ÚOHS k investiční podpoře ve prospěch nájemce 
7. termíny zasedání komise 

  
 
1/ partnerství na IV. čtvrtletí  
Členové komise byli seznámeni předsedou Břízou s návrhem sportovních akcí na 
partnerství pro IV. čtvrtletí 2013. Proběhla krátká diskuze k předloženým návrhům odboru 
SMS na financování partnerských akcí hl. m. Prahy v oblasti sportu. V diskusi se řešila 
otázka veřejné podpory vzhledem návrhu na financování akce Davis Cup 2013 ČR - 
Argentina. 
Usnesení: Komise schvaluje předložené návrhy odboru SMS na financování partnerství hl. 
m. Prahy v oblasti sportu pro akce konané ve IV. čtvrtletí. 
Hlasování: 7 ano – 0 ne – 0 zdržel se 
 
2/ žádosti o mimořádné dotace 
Členové komise byli předsedou informováni o mimořádných žádostech finanční podpory 
sportovních subjektů v oblasti sportu pro rok 2013. V diskusi, do které se zapojili především 
zastupitelé Dolínek, Kabický a radní Manhart byl řešen především návrh na financování 



žádosti FK Meteor Praha VIII. Byl vznesen požadavek, aby byly dokončeny rekonstrukce 
povrchů fotbalových hřišť které jsou již rozpracované nebo, které nebyly financované 
prostřednictvím grantů. Dalším požadavkem bylo vypracování přehledu nebo analýzy stavu 
fotbalových hřišť na kterých probíhá rekonstrukce nebo které na ni čekají. Radní Manhart a 
vedoucí oddělení sportu, volného času a projektů Hanovský upozornili na nedostatek 
finančních prostředků v kapitole sportu pro tento výše uvedený záměr. Členové komise byli 
při této příležitosti informováni o stavu rozpočtu v kapitole sportu. 
 
V průběhu jednání bodu 2 přišel p. Dolínek -16:33 
 
Usnesení: Komise schvaluje předloženou tabulku s návrhy na financování mimořádných 
žádostí a ukládá SMS vypracovat přehled havarijního stavu povrchů fotbalových hřišť, které 
v minulosti nebyly dostatečně financovány z prostředků hl. m. Prahy a zohlednit v přehledu 
i vlastnictví sportoviště. 
Hlasování: 8 ano – 0 ne – 0 zdržel se 
 
3/ informace o rozpočtech projektů Praha sportovní („Náborový měsíc“, „Týden 
sportu zdarma“)  
Členové komise se seznámili s položkovými rozpočty projektů Praha sportovní -  Náborový 
měsíc“, „Týden sportu zdarma“. 
Komise vzala tuto informaci na vědomí. 
 
4/  prioritní akce v partnerství 2014 
Předseda komise p. Bříza seznámil členy komise s návrhem odboru SMS na zařazení 
prioritních partnerských akcí na r. 2014. Současně byli členové informováni předsedou, že 
do příštího zasedání komise (10. 9. 2013)  mají tento návrh odboru připomínkovat, tak aby 
konečné znění mohlo být schváleno na příštím zasedání. 
Komise vzala tuto informaci na vědomí. 
 
5/ informace k žádostem o finanční podporu na odstranění škod způsobených 
povodní 
Členové komise byli seznámeni předsedou komise s celkovým sumářem žádostí o finanční 
podporu na odstranění škod způsobených na sportovištích při povodních v r. 2013. Zároveň 
byli předsedou informováni o možnosti žádat o finanční prostředky na odstranění škod 
z povodní prostřednictvím fondu Ministerstva financí ČR. 
V krátké diskusi byla zmíněna vysoká výše požadavků, vzhledem k nedostatečné výši 
vyčleněných finančních prostředků pro tento účel, dále pak možnost zajištění dalších 
financí z min. financí a nedostatek informací v žádostech o vypořádání pojistných událostí. 
Usnesení: 1) Komise bere na vědomí sumarizaci povodňových škod sportovišť dle 
předložených žádostí uvedených v tabulce připravené SMS. 
2) Komise doporučuje radnímu Manhartovi, aby prověřil možnost získání finančních 
prostředků na povodňové škody sportovišť z fondu Ministerstva financí ČR.  
3) Komise doporučuje radnímu Manhartovi prověřit vypořádání pojistného plnění na 
poškozených sportovištích ve spolupráci s LEG 
Hlasování: 8 ano – 0 ne – 0 zdržel se 



                         

6/ stanovisko ÚOHS k investiční podpoře ve prospěch nájemce 
Předseda komise Bříza vyzval vedoucího oddělení sportu, volného času a projektů pana 
Hanovského aby informoval členy komise o stanovisku ÚOHS k poskytnutí veřené podpory 
ve prospěch nájemce.  
V diskusi, která se po informaci rozproudila, zaznělo, že stanovisko ÚOHS nemusí být vždy 
správné a že by bylo vhodné nechat vypracovat právní posudek k uvedenému stanovisku 
nezávislou právní kanceláří, jak navrhl pan Kabický. Pan Dolínek navrhoval, aby žadatelé 
žádající v grantech mohli být provozovatelé (s pobytem na území Prahy) a s podpisem 
vlastníka (s pobytem nebo sídlem i mimo území Prahy) nebo vlastníci. V závěru upozornili 
radní Manhart a předseda Bříza, že je nutné schválit vyhlášení grantů pro oblast sportu co 
nejdříve. 
Usnesení: Komise ukládá odboru SMS upravit připravované vyhlášení Celoměstských 
programů podpory sportu v hl. m. Praze pro rok 2014 dle stanoviska ÚOHS. 
Hlasování: 8 ano – 0 ne – 0 zdržel se 
 
7/ Termíny zasedání komise 
Předseda komise Bříza informoval členy komise o dalších termínech zasedání v tomto 
pořadí: 10.9.2013 v 15,00 hod. 
  15.10.2013 v 15,00 hod. 
  19.11.2013 v 15,00 hod. 
 
Komise vzala tuto informaci na vědomí. 

  
 
 
 
 
 
 

Jednání bylo ukončeno v 17:25 hod. 
 
 
 
Mgr. Petr Bříza  
předseda Komise 
 
 
 
Zapsal 
Mgr. Michal Hanžlík 
tajemnice Komise 


